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Protokół Nr 79/2023  

z połączonego posiedzenia  

Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju, Ekologii,  

i Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Finansów Gminnych 

                                          w dniu 04 grudnia 2023 r. 
 

 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 

4. Analiza projektu budżetu Gminy Police na rok 2024. 

Zaproszenie Pana Janusza Zagórskiego - Skarbnika Gminy, Pana Krzysztofa 

Kuśnierza – Naczelnika Wydziału Techniczno–Inwestycyjnego oraz Pana Sebastiana 

Staszkiewicza Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w celu 

omówienia uchwały budżetowej Gminy Police na rok 2024.  

Zaproszenie Pana Jakuba Pisańskiego -  Zastępcy Burmistrza Polic i Pana Macieja 

Greinerta - Zastępcy Burmistrza Polic  w celu omówienia uchwały budżetowej Gminy 

Police na 2024 rok.  
 

5. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Komisji. 

6. Sprawy różne, wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. 1 

Wspólne posiedzenie trzech Komisji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów Gminnych Pan Zygmunt Kołacki. Na podstawie listy obecności 

stwierdzono, że w  momencie otwarcia posiedzenia brało udział dwudziestu radnych 

wszystkich  Komisji co stanowiło quorum uprawnione do podejmowania decyzji.  

 

Ad. 2 

Następnie Przewodniczący Komisji odczytał projekt porządku posiedzenia. Porządek 

obrad, bez poprawek i uwag został przyjęty jednogłośnie tj.: za - 20 głosów, przeciw – 0 

głosów, wstrzymujących - 0 głosów.  

 

Ad. 3 

W dalszej części Przewodniczący Komisji Piotr Diakun zapytał czy wszyscy członkowie 

Komisji Infrastruktury Komunalnej Rozwoju i Ekologii zapoznali się z przesłanym 

protokółem nr 70/2023. Za przyjęciem głosowało dziewięcioro członków Komisji,  

 



2 

 

nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Z kolei członkowie Komisji 

Rewizyjnej przyjęli protokół nr 77/2023. Za przyjęciem głosowało pięcioro członków 

Komisji, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

                                                                                                                                          

Ad. 4 

     Kolejnym punktem posiedzenia była analiza projektu budżetu Gminy Police na rok 2024. 

Jako pierwszy zabrał głos Pan Janusz Zagórski – Skarbnik Gminy, który skrótowo 

przedstawił uzasadnienie założeń do  projektu budżetu Gminy Police na rok 2024. W 

ramach swojego wystąpienia omówił dochody budżetu  w układzie rodzajowym, m.in. 

dochody podatkowe, dochody z majątku gminy, subwencje, dotacje i środki z 

poszczególnych programów rządowych i wojewódzkich. Po tym wystąpieniu członkowie 

Komisji zadawali pytania, na które odpowiadał Skarbnik. 

Drugim mówcą był Pan Krzysztof Kuśnierz, Naczelnik Wydziału Techniczno–

Inwestycyjnego, który z kolei zaprezentował program działalności inwestycyjnej, w 

którym wymienił następujące zadania: 

- budowa kanalizacji deszczowej i rurociągu na terenach popegeerowskich, 

- przebudowa mostu w ciągu ul. Goleniowskiej – opracowanie dokumentacji projektowej,  

- modernizacja parkingu przy ul. Wróblewskiego, 

- budowa obwodnicy Polic stanowiącej dojazd do węzła Zachodniego Obejścia Miasta, 

- budowa nowej drogi łączącej przystanki Szczecińskiej Kolei Metropolitarnej, 

- budowa dróg gruntowych na terenach wiejskich, 

- opracowanie koncepcji przebudowy ul. Wróblewskiego, 

- budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Niedziałkowskiego 12 D, 

-przebudowa wnętrza lokali mieszkalnych (pustostanów) z wymianą instalacji,  

- budowa komunalnego budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Bankowej, 

- rozbudowa cmentarza komunalnego przy ul. Tanowskiej – etap V, 

- rezerwa celowa na wydatki inwestycyjne na zadania polickiego Budżetu Obywatelskiego,  

- rozbudowa Szkoły Podstawowej w Tanowie,  

- przebudowa budynku schroniska dla osób bezdomnych,  

- budowa wieży dla jaskółek w Trzebieży, 

- przebudowa i modernizacja sali widowiskowej w budynku MOK, 

- przebudowa budynku świetlicy wiejskiej w Przęsocinie, 

- przebudowa budynku świetlicy wiejskiej w Trzebieży, 
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Po tym wystąpieniu członkowie Komisji zadawali pytania, na które odpowiadał Naczelnik 

Krzysztof Kuśnierz. 

Jako trzeci omawiający ten temat głos zabrał Pan Sebastian Staszkiewicz, który omówił 

projektowane zadania z zakresu gospodarki komunalnej i mieszkaniowej na rok 2024 w 

Gminie Police. Wśród tych zadań znalazły się: 

- wykonanie dwóch przystanków LS w Tanowie (skrzyżowanie ul. Jasienickiej i DW 115), 

- modernizacja instalacji wodno-kanalizacyjnej w budynku przy ul. Bankowej 18, 

- dostosowanie budynku przy ul. Bankowa 18 do przepisów ppoż., 

- dostosowanie budynku przy pl. Chrobrego 8 do przepisów ppoż., 

- modernizacja instalacji elektrycznej w budynku wspólnoty przy u. Odrzańska 13, 

- modernizacja instalacji elektrycznej w budynkach administrowanych przez ZGKiM, 

- oprac. dokumentacji techn. na przebudowę inst. gazowej w bud. ul. Boh. Westerplatte 2-

8, 

- oprac. dokumentacji techn. na przebudowę inst. gazowej w budynku ul. Odrzańska 18,  

- przebudowa instalacji gazowej w budynkach administrowanych przez ZGKiM, 

- przebudowa lokali komunalnych polegająca na wyodrębnieniu łazienek lub WC, 

- przebudowa lokali komunalnych ze zmianą sposobu ogrzewania,  

- budowa kolumbarium na cmentarzu komunalnym przy ul. Tanowskiej, etap II, 

Po tym wystąpieniu członkowie Komisji zadawali pytania, na które odpowiadał Naczelnik 

Sebastian Staszkiewicz i obecny na posiedzeniu Dyrektor ZGKiM Tomasz Kaczmarek. 

W dalszej części punktu 4 głos zabrał Pan Maciej Greinert, który omówił zagadnienia z 

zakresu ochrony środowiska w zakresie wpływów i wydatków roku 2024. Z jego 

wypowiedzi wynikało, że przewiduje się w roku przyszłym sfinansowanie wydatków ze 

środków pochodzących z opłat i kar za korzystanie ze środowiska kwotę w wys. 402.000 zł 

i przeznaczyć ją na:  opiekę nad zwierzętami, wykonywania zabiegów związaną z czynną 

ochroną pomników przyrody i zabiegów pielęgnacyjno-zachowawczych drzew, edukację 

ekologiczną oraz na programy i opracowania związane z prowadzeniem postępowań dot. 

środowiska oraz na realizację Gminnego Programu Edukacji Ekologicznej. 

Po tym omówieniu i wszystkich wyjaśnieniach Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Komunalnej, Rozwoju Ekologii zapytał kto jest za przyjęciem projektu uchwały 

budżetowej Gminy Police na rok 2024. Za przyjęciem było 5 osób, nikt nie był przeciw, 4 

osoby wstrzymały się od głosu. Członkowie Komisji Rewizyjnej a także Komisji Budżetu i 

Finansów Gminnych nie głosowali. 
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   Ad. 5 

W kolejnym punkcie 5 Przewodniczący  Wiesław Gaweł  poinformował, że do teczek obu 

Komisji nie wpłynęły nowe  pisma, natomiast wszyscy członkowie Komisji otrzymali drogą 

elektroniczną lub zostały doręczone następujące pisma: 

- pismo Stowarzyszenia Ekologicznego „Łarpia” w Policach z dn.  27.11.2023 r. dot.  

badania ewentualnych inwestorów ubiegających się o miejsca do prowadzenia działalności 

gospodarczej na terenie gminy Police w zakresie działalności na środowisko.  

 

- pismo Spółki „Lumen” Sp. z o.o. w Policach z dn. 20.11.2023 r. do  Pana Artura Echausta 

w sprawie złożenia wyjaśnień dot. przygotowania do ponownego uruchomienia zakładu. 

 

- pismo Stowarzyszenia Szczecińskiego Obszaru Metropolitarnego, Szczecin, pl. Kilińskiego 

nr SSOM.SKM.004.SS.8.10/2033 z dn. 04.12.2023 r. dotyczące realizacji umowy na 

dofinansowanie projektu „Budowa Szczecińskiej Kolei Metropolitarnej z wykorzystaniem 

odcinków linii nr 406, 273, 351”. 
 

 

   Ad. 6 

W punkcie Sprawy różne,  Przewodniczący Piotr Diakun  poinformował,  że  kolejne  

wspólne posiedzenie  Komisji  odbędzie się w dniu 11 grudnia 2023 r.  godz. 14.30.  w 

Urzędzie Miasta  

 

   Ad. 7 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział i 

zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju Ekologii i Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach.   

 

                Protokółował                                                 Przewodniczący Komisji 

 

               Wiesław Gaweł                                                      Wiesław Gaweł  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


